

ဇန်နဝါရီလ 25 ရက်၊ 2024

'Red Table Talk' ပွဲသည် Southwest DeKalb အထက်တန်း ကျောင်း၌ အမျိုးသမီးငယ်များကြား စည်းလုံးမှုနှင့် နားလည်မှုကို မြှင့်တင်စေပါသည်။

စတင်တည်ထောင်သူများနေ့ (Founders Day) ကို ဂုဏ်ပြုပွဲ၌ Delta Sigma Theta အဖွဲ့ဝင်များသည် ညီအစ်မများ၏ စွမ်းအားကို ပြသပါသည်။

နှစ်သစ်စတင်ခြင်းထက် Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်းတွင် ဇန်နဝါရီလသည် ညီအစ်မဖြစ်မှုနှင့် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုတို့ကို အားပေးမြှင့်တင်ရန် အချိန်တစ်ခုဖြစ်လာသည်။ ကျောင်း၏ဒုတိယနှစ်ပတ်လည် *Red Table Talk* ကို လူမည်းမျိုးနွယ်စု များနှင့် ဆွေမျိုးများတည်ထောင်သူများ (Black sororities and fraternities' Founders) နှင့် အထိမ်းအမှတ်ပွဲများ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ဇန်နဝါရီ 11 ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ဤပွဲ၏ အဓိက ရည်ရွယ်ချက်မှာ အမျိုးသမီး ငယ်များအား စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၏ အားကောင်းသော အရေးပါမှုကို သင်ကြားပေးရန် ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်း၏ Delta Sigma Theta Sorority အဖွဲ့ဝင် 22 ဦးမှ စီစဉ်ပြီး ယခုနှစ်၏ ဆောင်ပုဒ်မှာ *In Search of Sisterhood*, ဖြစ်ပြီး 9-12 တန်း ကျောင်းသား 44 ဦးအတွက် လှုပ်ရှားမှုများကို လမ်းညွှန်ပေးခဲ့ပါသည်။ စကားပိုင်းများနှင့် ဝိမ်းများမှတစ်ဆင့် ကျောင်းသားများသည် အဖွဲ့လိုက် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင် ခြင်း၏ တစ်သက်တာ အကျိုးကျေးဇူးများအကြောင်းကို လေ့လာသိရှိခဲ့သည်။

"ညီအစ်မရင်းမြစ်နဲ့ စည်းလုံးညီညွတ်မှုဆိုတဲ့ အခြေခံမူတွေနဲ့ မိန်းကလေးတွေကို ကူညီဖို့ လမ်းညွှန်ပေးမယ့် အစီအစဉ်တစ်ခုလုပ်ပေးချင်ပြီး အတူတကွ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းက အရာအားလုံးကို ပိုကောင်းအောင် သင်ပေးချင်တယ်" ဟု အင်္ဂလိပ်ဆရာမ ဒေါက်တာ E. Yvette Walters က ပြောသည်။ "Red Table Talk ဟာ Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်းမှာရှိတဲ့ အမျိုးသမီးငယ်တွေအကြား ညီအစ်မဖြစ်မှုကို မြှင့်တင်ပေးဖို့ ဖန်တီးခဲ့ပါတယ်။"

ပြီးခဲ့သည့်နှစ်တွင် စုဝေးခြင်းအတွက် စိတ်ကူးသည် Delta Sigma Theta မှတစ်ဆင့် အထက်တန်းကျောင်းမှ ရရှိနိုင်သော ပရိုဂရမ်များအကြောင်းကို ကျောင်းသားများအား အသိပေးရန် အစပျိုးမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ လျင်မြန်သော ထူးခြားမှုတစ်ခု ဖြစ်ပျက်နေသည်မှာ ထင်ရှားလာပါသည်။ မိန်းကလေးများ အုပ်စုများခွဲကာ အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝသော ဆွေးနွေးမှုများနှင့် အပြန်အလှန်အကျိုးပြုဝိမ်းများ၊ အတားအဆီးများဖြေဖျက်ခြင်း နှင့် နောင်ကြီးများတည်ဆောက်ခြင်း တွင် ပါဝင်ကာ ကျောင်းသားပါဝင်သူများကို သက်ရောက်မှုရရှိစေသည်။

"ဒါဟာ မျက်စိဖွင့်ပေးရတဲ့ အတွေ့အကြုံတစ်ခုပါ။ မတူညီတဲ့လူတွေနဲ့ လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင် လေ့လာသင်ယူပြီး အဖွဲ့လိုက်လုပ်ဆောင်မှုအတွက် အထွက်ကို ဘေးဖယ်ထားဖို့ အရေးကြီးကြောင်း နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်" ဟု အထက်တန်းကျောင်းမှ စီနီယာ Carrington Howard မှ ပြောကြားခဲ့သည်။

ပွဲ၏ အရေးပါမှုသည် နှစ်ပတ်လည် အခမ်းအနားထက် ကျော်လွန်ပါသည်။ ၎င်းသည် ညီအစ်မအရင်းဖြစ်ခြင်း၊ ပညာသင်ဆု၊ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်မှုများ အတွက် လူ့အဖွဲ့အစည်း၏ တန်ဖိုးများအတွက် ကတိကဝတ်တစ်ခုဖြစ်သည်။

"ဒီအမျိုးသမီးငယ်တွေကို ခွန်အားဖြစ်စေဖို့က အထူးသဖြင့် အခုအချိန်မှာ အရေးကြီးပါတယ်။ အနိမ့်နဲ့အမြင့်တွေကတဆင့် တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် အားကိုးတတ်အောင် သင်ကြားပေးခြင်း ဖြစ်ပြီး ပံ့ပိုးကူညီသောအသိုင်းအဝိုင်းတစ်ရပ်ကို မွေးမြူစေခြင်းဖြစ်ပါတယ်" ဟု Dr. Walters က ရှင်းပြသည်။

ကျောင်းအတိုင်ပင်ခံ Imani Handy က "ဒီပွဲက ပညာရေးနဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းကို အာရုံစိုက်ပြီး ပြန်လည် တာဝန်ထမ်းဆောင်မယ့်နည်းလမ်းပဲ" ဟု သဘောတူခဲ့သည်။

သင်တွေ့မြင်ရသည့်အတိုင်း Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်းရှိ "Red Table Talk" သည် ဖြစ်ရပ်တစ်ခုထက် ပိုပါသည်။ ၎င်းသည် စည်းလုံးညီညွတ်မှုအတွက် နှစ်စဉ်သင်ခန်းစာတစ်ခု၊ မတူကွဲပြားမှု၏ဂုဏ်ပြုပွဲတစ်ခုနှင့် ညီအစ်မများအတွင်းတွေ့ရှိနိုင်သောခွန်အားအတွက် သက်သေခံချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဘဝ၏ အတက်အကျများတွင် လမ်းညွှန်ပေးနိုင်သည့် သင်ခန်းစာများ ဖြစ်ပါသည်။